
 

 

Správa o činnosti 

Rady rodičov pri ZŠ s MŠ, Demänovská ul. 408/4A v Liptovský 

Mikuláši (ďalej RR) za obdobie šk. roka 2022/2023      

     Školský rok 2022/2023 bol v činnosti RR zahájený Plenárnym zasadnutím RZ 

následnými triednymi schôdzkami a prvým zasadnutím novej RR. Potom nasledovali ďalšie 

dve riadne zasadnutia RR a dve mimoriadne za účelom organizovania aktivít RR. Výbor 

RR pracoval v nasledovnom zložení: 

- Mgr. Daniela Martošová - predsedníčka RR 

- Jana Kučmová – podpredsedníčka a revízor  RR 

- P. Oľga Jurčová  - hospodárka RR 

-  

• Plenárne zasadnutie RZ sa uskutočnilo dňa 14.09.2022 o 15:30 hodine v priestoroch 

školy,  kde boli prednesené: Správa riaditeľky školy o vzdelávacej činnosti , jej výsledkoch 

a podmienkach škôl a školských zariadení za školský rok 2021/2022, Informácia riaditeľa 

školy o hlavných úlohách školy v školskom roku 2022/2023, Informácia riaditeľa školy o 

Inovovanom školskom vzdelávacom programe na školský rok 2022/2023, Správa o činnosti 

Rady rodičov v školskom roku 2021/2022, Správa o hospodárení RR v školskom roku 

2021/2022, Revízna správa, Schválenie členského príspevku na školský rok 2022/2023 

• Prvé riadne zasadnutie RR sa uskutočnilo dňa 14.09.2022, ktorému predchádzali triedne 

RZ.  Predsedníčka privítala nových členov RR z prvých ročníkov a novozvolených členov. 

Na prvom riadnom zasadnutí bol schválený Plán činnosti RR na školský rok 2022/2023. 

Rozpočet RR na školský rok 2022/2023 a boli zozbierané prvé pripomienky a námety 

z triednych zasadnutí, na ktoré ihneď reagovala prizvaná pani riaditeľka. V rámci plánu 

činnosti bola schválená organizácia Jarného upratovania okolia školy. RR zobrala na 

vedomie Informáciu riaditeľky školy o výchovno- vzdelávacích výsledkoch 

v predchádzajúcom školskom roku. RR uložila prípravu Mikulášskych radostí – nákup  

jednotlivých sladkostí do mikulášskych balíčkov.  

• Druhé riadne zasadnutie RR sa uskutočnilo 22.11.2022 . Pani riaditeľka informovala 

o výchovno-vzdelávacom procese školy. Na zasadnutí bolo dohodnuté stretnutie  rodičov 

za účelom balenia mikulášskych balíčkov. Z triednych schôdzok bola vznesená pochvala 

pre triedneho učiteľa 6.A Mgr. Dominika Kopčeka. Bolo tiež dohodnuté, že budova školy 

sa bude v zimnom období ráno otvárať skôr, aby žiaci prichádzajúci z autobusov skôr 

nestáli v zime pred budovou školy.  

• Rodičia poverení prípravou balíčkov ich pred 6. decembrom 2021 zabalili a predali pani 

riaditeľke na rozdanie do jednotlivých tried. Balíčky boli rozdané za pomoci Žiackej rady 

školy. 



• Tretie riadne zasadnutie RR sa konalo dňa 20.04.2023, prezenčne. Na tomto zasadnutí 

Rady rodičov sa urobila príprava na jarnú brigádu na zveľadenie okolia školy, na 

organizáciu MDD a na ukončenie školského roka.   

• Dňa 20.05.2023 Rada rodičov usporiadala JARNÉ UPRATOVANIE, na ktorom sa 

zúčastnilo cca 25 rodičov a detí. V rámci sobotňajšieho dopoludnia bolo upratané 

okolie školy a to najmä vyhrabané staré lístie, zlikvidované kopy odpadu  a 

bol skultivovaný záhon s okrasnými rastlinami.  Musím konštatovať, že tohtoročná 

účasť na upratovaní bola nízka. Do budúcnosti prehodnotíme  organizovanie 

takejto akcie. 

 

• Pred MDD boli zvolané dve mimoriadne zasadnutia RR na ktorých boli dohodnuté 

podrobnosti organizácie MDD. Celé podujatie sa nieslo v duchu spolupráce rodičov 

a školy. Počasie vyšlo, žiaci si užili jednotlivé  stanovištia, ktoré boli zamerané na 

športové aktivity a na vedomostné a zábavné úlohy. Po skončení si všetci žiaci odniesli 

sladkú odmenu vo forme medovníka, ktorý bol upečený a ozdobený ako logo školy. 

Vďaka patrí všetkým obetavým organizátorom. 

 



 

• Pred ukončením školského roku boli na základe zoznamu žiakov poverenými 

rodičmi zakúpené knižné odmeny  za výborný prospech, vzorné správanie, 

reprezentáciu školy. 

 

Tento školský rok bol v znamení nových začiatkov. Škola v posledných troch rokoch sa 

zlepšuje vo všetkých ukazovateľoch. Podarilo sa otvoriť športovú triedu piatakov. Počet žiakov 

sa zvýšil. Možno len konštatovať, že   škola napreduje. Som rada, že aj činnosť Rady rodičov 

prispieva ku kvalitnejšiemu fungovaniu školy. Ďakujem všetkým aktívnym rodičom, ktorí sa 

vo svojom voľnom čase neváhajú zapojiť do života školy a tak vytvárať komunitu rodič – žiak 

- učiteľ - škola.   

Zapísala: Mgr. Daniela Martošová, predseda RR  


